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ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΔΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ  

της Παρασκευής 8 Ιανουαρίου 2021 

 

Θέμα πρώτο: Άνοιγμα των σχολείων-προβλήματα, διεκδικήσεις 

Συζητήθηκαν αναλυτικά τα προβλήματα που υπάρχουν. Τέθηκαν οι παρακάτω άξονες 
αιτημάτων: 

 Δωρεάν μαζικά και επαναλαμβανόμενα τεστ σε εκπαιδευτικούς και μαθητές με ευθύνη της 

κυβέρνησης. Ενίσχυση των κρατικών δομών για την ιχνηλάτηση των κρουσμάτων. 

Παρακολούθηση των σχολείων σε εβδομαδιαία βάση.  

 Αραίωση των μαθητών μέσα στις τάξεις. Μείωση του αριθμού των μαθητών ανά τμήμα, ώστε 

να αποφεύγεται ο συγχρωτισμός των μαθητών μέσα στις τάξεις.  Εδώ και τώρα αξιοποίηση όλων 

των διαθέσιμων υποδομών που πληρούν τις προϋποθέσεις να φιλοξενήσουν τάξεις. 

 Ενίσχυση του προσωπικού καθαριότητας προκειμένου τα σχολεία να καθαρίζονται σε όλη τη 

διάρκεια της λειτουργίας τους.  

 Επιπλέον μέτρα για το αερισμό των αιθουσών. Λιγότερος χρόνος παραμονής στις τάξεις. 

Αύξηση του χρόνου διαλείμματος.  

 Μείωση-αναδιάρθρωση της ύλης 

 Πρόσληψη του αναγκαίου εκπαιδευτικού προσωπικού. Προσλήψεις εκπαιδευτικών για να 

καλύψουν όλες τις ανάγκες που θα δημιουργηθούν. Για τις έκτακτες ανάγκες αναπλήρωσης, για 

τον περιορισμό των μετακινήσεων εκπαιδευτικών σε διαφορετικά σχολεία, για επιπλέον 

ενισχυτική διδασκαλία σε μαθητές/τριες που έμειναν πίσω λόγω «τηλεκπαίδευσης».  

 Άδειες σε όλους τους συναδέλφους που ανήκουν σε ευπαθείς ομάδες, χωρίς τους 

περιορισμούς που βάζει η υπουργική απόφαση.  

 Τοποθέτηση του αναγκαίου νοσηλευτικού προσωπικού, παιδίατροι συνδεδεμένοι με τα 

σχολεία. Δωρεάν και άμεση πρόσβαση όλων των μαθητών σε όλες τις δημόσιες δομές υγείας 

(Κέντρα Υγείας, Νοσοκομεία κ.τ.λ.).  

 Επίταξη του ιδιωτικού τομέα υγείας. Ενίσχυση του δημοσίου συστήματος υγείας με βάση τις 

θέσεις του υγειονομικού κινήματος (αύξηση ΜΕΘ/ΜΑΘ, πρωτοβάθμιας φροντίδας, προσλήψεις, 

δωρεάν μαζικά τεστ κ.λπ.) 



 Προτεραιότητα των εκπαιδευτικών για εμβολιασμό σε προαιρετική βάση.  

Θα εκδοθεί σχετική ανακοίνωση.  
Επίσης, αποφασίστηκε η συμμετοχή στις κινητοποιήσεις 14 και 15 Γενάρη. 
Τέλος, επειδή κοινή είναι η εκτίμηση ότι τα σχολεία θα ξανακλείσουν, αποφασίστηκε να 
απευθυνθούμε στο Δήμο για να προχωρήσει την αγορά των τάμπλετ που έχει 
αποφασιστεί και να προγραμματίσει άμεσα την κάλυψη όλων των σχολείων σε τάμπλετ 
και λάπτοπ με βάση τα αιτήματα που έχουν διατυπωθεί.   

Θέμα δεύτερο: Διορισμός αιρετών και η τοποθέτηση του κλάδου. Διορισμός 
αιρετών στη Δ Αθήνας 

Συζητήθηκε η στάση μας με βάση και την πρόσφατη ανακοίνωση της Ομοσπονδίας, στην 
οποία η ΔΟΕ:    

 Θεωρεί αυτονόητο και καλεί τους «εκλεγμένους», που  ανακοινώνει το Υπουργείο Παιδείας, 
όπως οφείλουν εφαρμόζοντας την απόφαση της Δ.Ο.Ε.  (αρ.πρ.1142/9-1120) να καταθέσουν τις 
παραιτήσεις τους, στη διάθεση του κλάδου στα αρμόδια όργανα του συνδικάτου (παραίτηση 
όλων των υποψηφίων όλων των ψηφοδελτίων κατατίθεται στους τοπικούς Συλλόγους για το 
Π.Υ.Σ.Π.Ε., με ενημέρωση στη Δ.Ο.Ε., και στη Δ.Ο.Ε. για τα Α.Π.Υ.Σ.Π.Ε. και το Κ.Υ.Σ.Π.Ε.) άμεσα. 

 Συντεταγμένα καταθέτει τις παραιτήσεις των «υποψηφίων» που θα περιλαμβάνονται ως 
τακτικοί και αναπληρωματικοί αιρετοί στις πράξεις συγκρότησης των υπηρεσιακών 
συμβουλίων (το Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. για το Κ.Υ.Σ.Π.Ε. και τα Α.Π.Υ.Σ.Π.Ε και οι τοπικοί Σ.Ε.Π.Ε. για 
τα Π.Υ.Σ.Π.Ε.) όταν ανακοινωθεί η συγκρότησή τους. Το ίδιο θα συμβεί σε περίπτωση που η 
διοίκηση προχωρήσει σε νέες πράξεις συγκρότησης όπου θα περιλαμβάνονται οι επόμενοι, με 
βάση τη «σειρά εκλογής» «υποψήφιοι». 

 Όταν η πολιτική ηγεσία του Υ.ΠΑΙ.Θ., η οποία έχει την αποκλειστική ευθύνη για την πιθανή 
μη λειτουργία των Υπηρεσιακών Συμβουλίων, επιχειρήσει να ενεργοποιήσει όσα 
προβλέπονται στο άρθρο 123 του ν.4763/2020, καλούμε τους εκπαιδευτικούς, σε περίπτωση 
που κληθούν «πρόθυμοι» για τον σφετερισμό της θέσης του αιρετού να μην ανταποκριθούν 
υποβάλλοντας αιτήσεις και αν η πολιτική ηγεσία προχωρήσει σε απευθείας τοποθέτηση 
εκπαιδευτικών ως δοτών εκπροσώπων, καταπατώντας κάθε έννοια δημοκρατικής 
διαδικασίας και δημοκρατικής εκπροσώπησης των Συναδέλφων, να υποβάλουν άμεσα τις 
παραιτήσεις τους από τις ντροπιαστικές αυτές θέσεις, καταργώντας το άρθρο 123 στην πράξη. 

 Επειδή η λειτουργία των υπηρεσιακών συμβουλίων, κάτω από αυτές τις αντιδημοκρατικές 
συνθήκες, δεν μπορεί να γίνει αποδεκτή καλούμε τους συναδέλφους να μην υποβάλλουν 
αιτήσεις, ούτε για τις δύο θέσεις των διορισμένων μελών των υπηρεσιακών συμβουλίων, 
όταν αυτό ζητηθεί από τη διοίκηση και σε περίπτωση που ορισθούν από τη Διοίκηση να 
καταθέσουν τις παραιτήσεις τους και να απέχουν από τις συνεδριάσεις. Δε θα υπάρξει 
νομιμοποίηση της λειτουργίας «ψευτο-υπηρεσιακών Συμβουλίων από κανέναν συνάδελφο. 

 Για το Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. στο πλαίσιο της θέσης μας για την υπεράσπιση του θεσμού του αιρετού 
ως θεσμού και τη μη αποδοχή των ψευδοεκλογών  και των αποτελεσμάτων της διαδικασίας 
και της συνακόλουθης παραίτησης όλων όσων το Υπουργείο ορίζει ως «εκλεγμένους» 
απαιτούμε την παράταση της θητείας των αιρετών που εκλέχθηκαν στις εκλογές του 2018 
μέχρι τη διεξαγωγή νέων εκλογών δια ζώσης και ως εκ τούτου εξακολουθούμε να τους 
θεωρούμε αιρετούς εκπροσώπους του κλάδου, οι οποίοι βρίσκονται σε άμεση επικοινωνία 



και συνεννόηση με τα Δ.Σ. των Συλλόγων και τη Δ.Ο.Ε. και μπορούν να παρακολουθούν 
αποφάσεις και ενέργειες της διοίκησης ειδικά αυτών που χρειάζονται παρέμβαση του 
συνδικάτου, με την επισήμανση φυσικά ότι δεν θα υπάρχει καμία απολύτως συμμετοχή τους  
και παρουσία τους στα νόθα υπηρεσιακά συμβούλια (Κ.Υ.Σ.Π.Ε./Α.Π.Υ.Σ.Π.Ε./Π.Υ.Σ.Π.Ε.) που 
θα συγκροτηθούν τώρα υπό το νέο καθεστώς που εισήγαγε το Υπουργείο και όποιων 
θεμάτων απορρέουν από τη συμμετοχή τους σε αυτά. 

 Είναι σαφές ότι τα υπηρεσιακά συμβούλια δεν είναι δυνατό να λειτουργούν ούτε με 
«αιρετούς» που είχαν δηλώσει ότι δεν είναι υποψήφιοι, ούτε με σφετεριστές της αιρετής 
εκπροσώπησης των εκπαιδευτικών αλλά ούτε και με διορισμένα μέλη (κάτω από συνθήκες 
δημοκρατικής εκτροπής). Το Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. καλεί όλους τους εκπαιδευτικούς να σταθούν στο 
ύψος των περιστάσεων, ώστε όλοι μαζί να επιτύχουμε την πραγματοποίηση των εκλογών 
όταν οι επιδημιολογικές συνθήκες το επιτρέψουν, με πλήρη ανάπτυξη των δημοκρατικών 
διαδικασιών και με δια ζώσης ψηφοφορία. Για τον λόγο αυτό, στη δυσάρεστη περίπτωση 
που ενδέχεται «συνάδελφοι» να μην ακολουθήσουν τις αποφάσεις Δ.Ο.Ε. και Σ.Ε.Π.Ε. είναι 
αυτονόητο ότι θέτουν τους εαυτούς τους εκτός κλάδου και το Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. καλεί τους κατά 
τόπους Σ.Ε.Π.Ε. να προχωρήσουν στη λήψη όλων των προβλεπόμενων από το καταστατικό 
τους μέτρων για τη διαγραφή των συγκεκριμένων εκπαιδευτικών από τα μητρώα τους. Το 
Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. σε κάθε περίπτωση δεν πρόκειται να αποδεχτεί και να αναγνωρίσει 
οποιονδήποτε από τους παραπάνω «συναδέλφους» ως αιρετούς και διορισμένα μέλη αλλά 
ούτε, φυσικά, εάν, παρ’ ελπίδα συνεχίσουν να συμμετέχουν στις δράσεις των  Σ.Ε.Π.Ε., ως 
μέλη Δ.Σ. Συλλόγων ή ως αντιπροσώπους στις Γενικές Συνελεύσεις του κλάδου. 

 

Σε πλήρη συμφωνία με την τοποθέτηση αυτή, και με την επισήμανση ότι στη Δ Αθήνας 
ψήφισε μόνο το 2,93%, συνεχίζουμε τη διεκδίκηση για πραγματικές εκλογές στα 
υπηρεσιακά συμβούλια. Το ΔΣ του Συλλόγου μας αποφάσισε να συντονιστούμε με τους 
άλλους Συλλόγους της Δ Αθήνας για να κατατεθούν ταυτόχρονα στη Δ Διεύθυνση όλες 
οι παραιτήσεις όλων των υποψηφίων σε κοινή ημέρα και ώρα και να συμβάλλουμε ώστε 
να εκδοθεί κοινή ανακοίνωση όλων των Συλλόγων της Δ Αθήνας.    
Σε κάθε περίπτωση θα εκδοθεί ιδιαίτερη ανακοίνωση από το Σύλλογο.  

Θέμα τρίτο: Κλείσιμο του Άλσους στη Νέα Σμύρνη 

Συζητήθηκε η έκδοση ανακοίνωσης για την αντιδημοκρατική απόφαση του Δημάρχου που 
παραβίασε απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου επικαλούμενος το ασφαλές άνοιγμα των 
σχολείων. Στη διάρκεια της συνεδρίασης έγινε γνωστό ότι αναιρέθηκε η απόφαση του 
Δημάρχου και θα ανοίξει το Άλσος. Αποφασίστηκε να εκδοθεί ανακοίνωση για την 
αναγκαιότητα του ανοιχτού Άλσους για την περιοχή και την αξιοποίησή του σε συγκεκριμένες 
ώρες της ημέρας και από τα σχολεία.  

 

Θέμα τέταρτο: Δίχρονη υποχρεωτική προσχολική αγωγή και εκπαίδευση 



Αποφασίστηκε να γίνει αίτημα για συνεδρίαση της διαπαραταξιακής επιτροπής για το κτιριακό 

και άμεσα η συνάντηση με τη Διευθύντρια της Δ Αθήνας.  

Θέμα πέμπτο: Συνδρομές μελών.  

Έγινε ενημέρωση ότι 95 συνάδελφοι/σσες έκαναν υπεύθυνη δήλωση για σταδιακή 
παρακράτηση συνδρομής από τη μισθοδοσία (σε σύνολο 253 μελών). 
Η επιλογή που έχουν οι υπόλοιποι συνάδελφοι/σσες είναι: 
είτε να καταβάλλουν τη συνδρομή τους σε μετρητά το αμέσως επόμενο διάστημα,  
είτε να καταβάλλουν τη συνδρομή τους στη Γενική Συνέλευση (η οποία κατά πάσα πιθανότητα 
θα γίνει αρχές Ιουνίου).  
Γι αυτούς/ες που επιθυμούν την καταβολή της συνδρομής το αμέσως επόμενο διάστημα, θα 
ανακοινωθούν προγραμματισμένες επισκέψεις μελών του ΔΣ σε σχολεία για να δοθούν και οι 
ανάλογες αποδείξεις.  
Υπενθυμίζουμε ότι : η συνδρομή είναι για το συνδικαλιστικό έτος 2020-21 και ανέρχεται σε 
30 ευρώ για μόνιμους, 16 ευρώ για αναπληρωτές/τριες και 8 ευρώ για αναπληρωτές/τριες 
μειωμένου ωραρίου.  
Ειδικά για αναπληρωτές/τριες με τρίμηνη σύμβαση, η συνδρομή ανέρχεται στα 2 ευρώ 
συμβολικά. Σε περίπτωση που οι συμβάσεις ανανεωθούν και συνεχιστούν μέχρι το τέλος της 
σχολικής χρονιάς τότε το ποσό και για αυτούς θα είναι όσο των υπόλοιπων 
αναπληρωτών/τριων δηλαδή 16 ευρώ. 
 
 
 
 
Παρόντες/παρούσες: Μελαμπιανάκη Ζέττα, Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, 
Κουρκούνη Φωτεινή, Αχιλλέας Στεφάνου, Τσαχουρίδου Κυριακή, Μπογιατζής Φίλιππος 
 
Οι αποφάσεις είναι ομόφωνες.  
 


